
PROTOKÓŁ NR 48/12

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów,

które odbyło się 6 grudnia 2012 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 11:30, a zakończyło o 12:40.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona – Przewodniczący Komisji,

2. Anna Klepacz,

3. Kamila Pietraszek, 

4. Zofia Ujma,

5. Maria Zielińska,

6. Adam Bierowski, 

7. Zbigniew Mazurak,

8. Paweł Szymczyk.

Nieobecni  usprawiedliwieni:  Teresa  Szczepańska,  Krzysztof  Kapała,  Mariusz  Kubiak,  Paweł 

Pituch.

Zaproszone osoby: 

9. Mirosław Górecki,

10. Małgorzata Krysiak,

11. Mariola Tatowicz,

12. Grażyna Krakowiak, 

13. Lucyna Glinka,

14. Irena Kawałek,

15. Anna Perłowska, 

16. Zdzisław Jóźwicki,

17. Dariusz Kaliński,

18. Henryk Maniecki.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Omówienie budżetu na poszczególne jednostki budżetowe podlegające Urzędowi Miejskiemu 

w obecności Dyrektorów jednostek, opinie dyrektorów o budżetach. 

3. Omówienie budżetu ogólnie przez skarbnika.

4. Sprawy różne. 

Ad. 1  Przewodniczący K.B.P.iF.  Artur Wrona otworzył  posiedzenie  komisji,  przywitał  zebranych, 

oddał głos i poprosił o uwagi do budżetów na poszczególne jednostki ich kierowników. 

Ad. 2 Dyrektor Sz. P. nr 1 P. Małgorzata Krysiak po przeanalizowaniu budżetu dla funkcjonowania  
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Szkoły nr 1 w 2013 roku, powiedziała, że po oszczędnościach wskutek zmniejszenia etatu w księgowości, oraz 

nie  zawieraniu  umowy  z  anglistą  (wraca  po  macierzyńskim  urlopie  nauczycielka),  budżet  jest  w  miarę 

zadowalający.

Dyrektor Biblioteki również nie miała zastrzeżeń do kwoty jaka jest zaprojektowana na bibliotekę w 2013 r. 

(taka sama kwota jak na 2012 r.), licząc na dotację z Biblioteki Narodowej.

Następnie Dyrektor Przedszkola Publicznego nr 1, Pani Tatowicz stwierdziła że budżet przedstawiony różni 

się z wynegocjowanym ale mieści się w granicach bezpieczeństwa przy czym 30 tys. zł przeznaczone jest na  

inwestycję – automatyczną kuchnię co jest elementem głównym projektu „Zdrowe dzieci, zdrowa Polska”.

Dyrektor MOPS miała uwagę w sprawie budżetu dotyczącą zatrudnienia jednej osoby (powiększenie o 1 etat)  

gdyż zgodnie z Ustawami przybyło więcej obowiązków jednostce. Niestety, nie uwzględniono jej uwagi i w  

trakcie roku na pewno będą korekty budżetowe.

Według dyrektor Zespołu Szkół Ogólnokształcących P. Krakowiak budżet zaproponowany na funkcjonowanie  

szkół pozwoli na przetrwanie szkoły.

Miejski Ośrodek Kultury ma zaplanowany budżet w wysokości jak na 2012 r., dyrektor P. Kaliński określił go 

jako minimalny, ale wspomagany projektami romskimi pozwoli na przetrwanie działalności MOK.

Dyrektor ZEZK-u również nie wnosiła specjalnych uwag do planowanego budżetu, chociaż jak stwierdziła, z  

planowanych 14 zadań inwestycyjnych część zostało odrzuconych.

Dyrektor  Szkoły  Podstawowej  nr  3  określił  zaplanowany  budżet  niewiele  różniący  się  od  poprzedniego, 

zastrzegł jednak że niezbędne są środki o które wnioskował na remont parkietu na drzwi wejściowe oraz etat  

do świetlicy. Sanepid nakazał zmianę nawierzchni boiska ale jest to duża kwota (460 tys. zł) toteż odsunięto 

ją w czasie.

Przedstawiciel MSR przekazał że budżet dla tej jednostki jest na poziomie ubiegłorocznego, kłopoty mogą być  

wskutek finansowania przyłączeń wodnych i energetycznych do jednostki.

Ad.  3  Pani  Skarbnik  przedstawiła  pokrótce  cały  budżet  z  wyszczególnieniem  deficytu  oraz 

planowanymi obchodami 500 lecia miasta Kowary. 

Ad.  4  W sprawach różnych  zaopiniowano  projekt  uchwały  o  dopłatach  do  zaopatrzenia  wody  i  

odbioru ścieków. Za projektem było 6 osób, 2 się wstrzymały.

Przegłosowano  również  wniosek  aby  ze  środków  zaoszczędzonych  na  dietach  radnych  które  zostały 

zamrożone przeznaczyć 10 tys. na klub „Olimpia” któremu brakuje środków do zamknięcia budżetu w 2012 r.  

(7 za 1 wstrzym) 

Wnioski Komisji:

1. Komisja Budżetu Planowania i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt Uchwały o dopłatach do 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków od 01.01.2013 r. 6 za, 2 wstrzymujące

2. Komisja  Budżetu  Planowania  i  Finansów  wnioskuje  do  P.  Burmistrza  aby  ze  środków 

zaoszczędzonych  na  skutek  zamrożenia  diet  radnych  w  2012  r.  przekazać  na  klub  „Olimpia”  10  tysięcy 

złotych. 
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Protokołowała:                                                                                                                        Przewodniczący

Zofia Ujma                                                                                                        Komisji Budżetu, Planowania i Finansów
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